



**NEW BRUNSWICK  
REGULATION 2014-117**

**under the**

**EMPLOYMENT STANDARDS ACT  
(O.C. 2014-319)**

*Filed August 12, 2014*

**1** *Form 0.1 of New Brunswick Regulation 85-179 under the Employment Standards Act is amended by repealing the affidavit of witness.*

**2** *Form 0.2 of the Regulation is amended by repealing the affidavit of witness.*

**3** *Form 0.3 of the Regulation is amended by repealing the affidavit of witness.*

**4** *Form 0.4 of the Regulation is amended by repealing the affidavit of witness.*

**5** *Form 0.5 of the Regulation is amended by repealing the affidavit of witness.*

**RÈGLEMENT DU  
NOUVEAU-BRUNSWICK 2014-117**

**pris en vertu de la**

**LOI SUR LES NORMES D'EMPLOI  
(D.C. 2014-319)**

*Déposé le 12 août 2014*

**1** *La formule 0.1 du Règlement du Nouveau-Brunswick 85-179 pris en vertu de la Loi sur les normes d'emploi est modifiée par l'abrogation de l'affidavit du témoin.*

**2** *La formule 0.2 du Règlement est modifiée par l'abrogation de l'affidavit du témoin.*

**3** *La formule 0.3 du Règlement est modifiée par l'abrogation de l'affidavit du témoin.*

**4** *La formule 0.4 du Règlement est modifiée par l'abrogation de l'affidavit du témoin.*

**5** *La formule 0.5 du Règlement est modifiée par l'abrogation de l'affidavit du témoin.*